

أولاً: النسخة العربية

اسم الموقع: نطاق . نك(Nitaq.tech)

1. الترويسة(Header)

- الروابط: لماذا نحن؟ | خدماتنا | للمبرمجين | المعرفة.
- زر العمل: اطلب فريقك الآن.

2. قسم الواجهة الرئيسية(Hero Section)

- العنوان الرئيسي: نبني الجسور بين الرؤى الاستثمارية والعقيرية البرمجية.
- العنوان الفرعي: في "نطاق"، لا نقوم بمجرد التوظيف؛ نحن ننسق علاقة عمل مستدامة. نوفر لشركائنا مهندسي برمجيات بعقلية حل المشكلات، ونضمن لخبرة مطوريانا بيانات عمل تقدر قيمتهم الحقيقة.
- الأزرار: [ابحث عن كفاءة تقنية] | [انضم لخبرة المطوريين].

3. تدقيق نطاق(Nitaq Vetting Engine)

- للشركات (ضمان الجودة):
 - مراجعة الكود العميق: لا تكتفي بالسيرة الذاتية؛ نراجع مشاريع المرشح على GitHub لضمان نظافة الكود واتباع مبادئ SOLID.
 - سلامة البنية التحتية: نختبر فهم المهندس لبناء الأنظمة القابلة للتوسيع (Scalability) وليس فقط كتابة الأكواد.
 - التوافق المهني المتكامل: نختار لك المبرمج الذي يجمع بين الخبرة التقنية والذكاء الاجتماعي؛ مبرمج يدرك أهمية الـ Delivery والمواعيد، ويندمج في فريقك كأنه جزء منه منذ سنوات.
- للمبرمجين (تمكين المواهب):
 - شركات انتقائية: نختار لك الشركات التي تحترم مراجعة الكود والتوثيق (Documentation) وتنطبق أفضل الممارسات التقنية.
 - تقدير عادل: نحن محامي التقني؛ نضمن لك تقديرًا ماديًّا ومعنويًّا يوازي خبرتك الحقيقة.
 - نمو مهني: انضم إلينا لـ "نطاق" يضعك ضمن مجتمع يضم أفضل مهندسي البرمجيات في العالم العربي.

4. حلولنا المخصصة(Tailored Solutions)

- الفرق المتكاملة: (Squads) نراعي توفير فرق كاملة (Backend, Frontend, DevOps) عملت معاً مسبقاً لضمان سرعة الإنجاز.
- الاستعانة بالخبرات النوعية: بسد الفجوات التقنية في فريقك الحالي بخبراء في تكنولوجيات محددة (Go, Rust, Flutter, AI).

5. الميزة الاستراتيجية(The Strategic Edge)

- التزامن التشغيلي: (Seamless Integration) نضمن تزامناً تاماً في ساعات العمل بنسبة ١٠٠٪، مما يتيح تعابوناً لحظياً (Real-time Collaboration) واستجابة فورية للتحديات.
- وحدة اللغة والبيئة التقنية: (Unified Context) تتجاوز حواجز اللغة؛ كفاءاتنا تمتلك استيعاباً عميقاً لمتطلبات الأسواق العربية والإقليمية، مما يضمن ترجمة رؤيتك دون فجوات في التواصل.

- كثافة المواهب والنخبة: (Talent Density) وصول مباشر إلى صفة العقول الهندسية التي تجمع بين الخبرة الدولية والمعايير العالمية، مما يمنح مشروعك ميزة تنافسية بковد مستدام.

6. منطقة التحويل (Conversion Zone).

- العرض: حمل "دليل ٢٠٢٥ لفرق العمل التقنية الناجحة: كيف تبني علاقة مثالية بين المدير التقني والمطوريين عن بعد؟"
- الحقوق: [الاسم] - [البريد الإلكتروني] - [تحميل الآن].

Second: English Version (Final Version)

Site Name: Nitaq.tech

1. Header

Links: Why Nitaq? | Our Services | For Talent | Insights. •

CTA: Hire Your Team Now. •

2. Hero Section

Headline: Bridging the Gap Between Investment Vision and Engineering Excellence. •

Sub-headline: At Nitaq, we don't just recruit; we curate sustainable professional partnerships. We provide our partners with problem-solving engineers and guarantee our elite talents environments that truly value their expertise.

Buttons: [Find Tech Talent] | [Join the Elite Developers]. •

3. Nitaq Vetting Engine

For Companies (Quality Assurance): •

Deep Code Review: Beyond CVs, we audit GitHub repositories to ensure clean code and SOLID principles. ○

Architecture Integrity: We test engineers on their ability to build scalable systems, not just write syntax. ○

Integrated Professional Fit: We select developers who blend technical mastery with social intelligence; engineers who prioritize delivery and deadlines, integrating into your team as if they've been there for years. ○

For Talent (Empowering Excellence): •

Selective Partnerships: We match you with companies that respect code reviews, documentation, and technical best practices. ○

Fair Valuation: As your technical advocate, we ensure your financial and professional compensation reflects your true expertise. ○

Career Growth: Joining Nitaq places you within a community of the finest software engineers in the Arab world. ○

4. Tailored Solutions

Integrated Squads: We provide complete, pre-aligned teams (Backend, Frontend, DevOps) to ensure rapid project delivery. •

Specialized Expertise: Filling technical gaps in your current team with experts in niche technologies (Go, Rust, Flutter, AI). •

5. The Strategic Edge

Seamless Integration: We guarantee 100% working hour alignment, enabling real-time collaboration and immediate response to challenges—as if the team were in your office. •

Unified Context: We transcend language barriers; our talents have a deep grasp of regional and Arab market requirements, ensuring your vision is translated into code without communication gaps. •

Talent Density: Direct access to elite engineering minds blending international experience with global standards, giving your project a competitive edge through sustainable code. •

6. Conversion Zone

Offer: Download the "2025 Guide to Successful Tech Teams: Building the Perfect Bond Between CTOs and Remote Developers." •

Fields: [Name] - [Email] - [Download Now]. •
